Beijing Office

29th Floor, China World Office 2 No.1 Jian Guo Men Wai Avenue Beijing 100004, P.R. China www.kirkland.com 中国北京建国门外大街1号 国贸写字楼2座29楼 邮政编码 100004 www.kirkland.com





DIRECTIONS FROM THE AIRPORT

1. By Taxi:

Taxis can be found on the ground floor of the arrival halls in both the domestic and international terminals.

Please note that taxi drivers in Beijing generally do not speak English or any foreign language. It will be advisable to have a print-out of our address in Chinese for the driver's reference.

Kirkland & Ellis Beijing Office: 中国北京建国门外大街1号 国贸写字楼2座29楼

The fare will be approximately RMB 150 (US\$24.50), inclusive of toll fee.

2. By Train (Light Rail)

The trains depart from the arrival halls of the Airport's **Terminal 3** every 15 minutes and stop at the Airport Terminal 2 before proceeding to the city.

Take the Light Rail to Sanyuangiao (三元桥站) station and transfer to Line 10, without exiting the station.

On Line 10, disembark at the **Guomao** (国贸) **station** located within the China World Trade Center (中国国际贸易中心).

The trip will take approximately 45 minutes, and will cost approximately RMB 27 (US\$4.50).

1) 搭乘出租车

从国际和国内航站楼到达大厅一楼均可搭乘到出租车。

请注意,北京的出租车司机一般不会讲英语或其他任何外语。建议您打印好一份中文地址,出示给司机。

凯易北京代表处:

中国北京建国门外大街1号

国贸写字楼2座29楼

车费约人民币150元 (24.50美元), 包括通行费。

2) 搭乘轨道交通 (轻轨)

轻轨从机场3号航站楼的到达大厅始发,发车间隔为15分钟,然后在2号航站楼停靠一站后驶入市区。

搭乘轻轨至三元桥站, 再转地铁10号线, 无需出站。

搭乘10号线至国贸站下车,中国国际贸易中心即坐落于此。

总行程约45分钟, 车费约人民币27元 (4.50美元)。